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فوتبال ایران

سلیمان زاده: 

پنالتی علیه ما مثل 
همیشه جای بحث 

داشت
رامتین سلیمان زاده، مدافع تیم 
فوتبال مس رفسنجان درباره 
تساوی تیمش مقابل گل گهر 
سیرجان می گوید: »این بازی 
برای هر دو تیم سنگین بود و 
هدف ما و گل گهر این بود که 
سه امتیاز را بگیریم. ما در نیمه 
اول عملکرد خوبی داشتیم و با 
دو گل جلو افتادیم، اما در نیمه 
دوم گل گهر فشار زیادی روی 
دروازه ما آورد و همین موضوع 
باعث شد که عقب نشینی کنیم 
و متأسفانه دو گل خوردیم. وقتی 
به جریان بازی در 90 دقیقه نگاه 
می کنم باید بگویم که تساوی 
در این بازی عادلانه بود. ما دو 
گل دریافت کردیم که متأسفانه 
یکی از آنها پنالتی بود. این پنالتی 
باز هم جای بحث داشت و من 
معتقدم که تصمیم داور در اعلام 
پنالتی به سود گل گهر درست 
نبود.« اما مس چه جایگاهی را در 
پایان فصل به دست می آورد، که 
این مدافع می گوید: »بازی های 
لیگ چقدر سخت و حساس 
است و هیچ نتیجه ای را نمی توان 
پیش بینی کرد. مشخص نیست 
در آخر فصل چه اتفاقاتی رخ 
می دهد، ولی ما بازی به بازی 
جلو می رویم و هر مسابقه هم 
برای مان حکم فینال را دارد. 
دوست داریم لیگ را با قرار 
گرفتن در یک رتبه خوب به پایان 
برسانیم، البته اگر اشتباهات 
داوری نبود ما در بین دو تیم بالای 

جدول بودیم.«

منهاجی: هیچ 
بشری آن صحنه را 
پنالتی نمی گرفت

آرتا منهاجی، مربی تیم فوتبال 
ره شکست  مس کرمان دربا
تیمش مقابل پیکان می گوید: 
»نیمه اول صرف درگیری های 
میانه زمین شد. پیکان با استفاده 
از لیموچی در کنار ابراهیم صالحی 
برای ما سورپرایز داشت،  اما 
حملات این تیم را پیش بینی کرده 
بودیم. در نیمه دوم تغییراتی 
در تیم ایجاد کردیم و مالکیت 
بیشتری داشتیم. پنالتی پیکان 
نقطه عطف بازی بود که داور 
و با  تصمیم عجیبی گرفت« ا
انتقاد از داوری می گوید: »مدافع 
ما در شرایطی نامتعادل روی 
زمین افتاد و مجبور شد دستانش 
را ستون کند. دستان او حرکت 
نکرد و تعمدی در برخورد توپ 
با دست نبود. این تصمیم، روی 
نتیجه بازی و شرایط روانی دو تیم 
مؤثر بود و مجبور به تغییر سبک 
بازی شدیم. خوش شانس بودیم 
که ابراهیم صالحی مصدوم شد 
و زمین را ترک کرد. صرف نظر 
ن عملکرد  یکنا ز با  ، نتیجه ز  ا
خوبی داشتند و از لحاظ فنی و 
شخصیتی به تیم کمک می کنند. 
هیچ بشری چنین صحنه ای را 
دامه  لتی نمی گرفت. در ا پنا
مسابقه،  ارسالی روی دروازه 
داشتیم که توپ به دست مدافع 
حریف برخورد کرد. او 9 متر با 
توپ فاصله داشت و دستش 
کاملاً باز بود که به توپ برخورد 
کرد. داور نزدیک صحنه بود و 
گفت دست مدافع پیکان به 
بدن او چسبیده بود که متوجه 
معنی آن نشدم. اگر درباره این 
دو صحنه تصمیم درستی گرفته 
می شد، جدول تغییر می کرد.
این اشتباه با عذرخواهی جبران 

نمی شود.«

سعید غلامعلی بیگی

تنبیه شدیم

 سعید غلامعلی بیگی بازیکن تیم فوتبال نساجی درباره شکست تیمش 
مقابل نساجی می گوید: »ما قصد داشتیم در خانه نتیجه خوبی کسب 
کنیم و با تمام قوا در زمین حاضر شدیم. متأسفانه تنها یک اشتباه داشتیم 
که تیم سپاهان از آن بخوبی استفاده کرد و تنبیه شدیم وگرنه ما چندان 
موقعیتی به رقیب ندادیم. به هر حال ما بعد از بازی با مس رفسنجان در 

هفته شانزدهم تمایل داشتیم که روند خوب مان را ادامه بدهیم.«

ریکاردو آلوز

ارزان و عالی

ریکاردو آلوز ستاره پرتغالی  بی چون و چرای  لیگ برتر در فصل بیست و دوم است. 
بازیکنی که یکی از کمترین قراردادها در بین خارجی های لیگ برتر را داشت. او با 
قراردادی به ارزش حدود 250 هزار یورو به تراکتور پیوست و به  ارزان ترین خرید 
خارجی سرخ ها در ابتدای فصل لقب گرفت. باشگاه تبریزی اما در نیم فصل 
و زمانی که آلوز با پیشنهادات متعدد و سنگین تیم های دیگر مواجه شد، با 

افزایش رقم قرارداد این بازیکن او را مجاب به تمدید قرارداد سه ساله کرد.

ایگور کاتاتو

باتجربه

یکی از خریدهای جذاب ســپاهان، ایگور کاتاتو 2۷ ســاله برزیلی بود که در 
سکوت خبری به ایران آمد. او در سطح اول و دوم فوتبال باشگاهی برزیل 
و همین طور ســابقه بازی در تیم های مومبای ســیتی هند، واســکودوگاما، 
ســامپایو کــوررآ، مومبــای ســیتی را در کارنامــه دارد. خــط  حملــه ســپاهان 
بــا ایــن مهاجــم یــک متر و ۸۳ ســانتی متــری برزیلــی قدرت مضاعفــی پیدا 

خواهــد کرد.

با توجه به اینکه 
 پرسپولیسی ها
در بازی قبلی از 

لحاظ داوری ضرر 
کردند، داور بازی ما 
با پرسپولیس تحت 

تأثیر اتفاقات دیدار با 
فولاد قرار نگیرد.

تمام هدف ما این 
است که در این بازی 

فوتبال خوبی را به 
نمایش گذاشته و از 
حریف امتیاز بگیریم

 zمصاحبه

دفاع تمام قد قاسم حدادی فر از تارتار: 

به سلامت کادر تیم مان ایمان دارم

 zسوژه

قاســم حدادی فــر مربــی تیــم فوتبــال 
ذوب آهــن دربــاره آخریــن وضعیــت 
تیمــش می گویــد: » وضعیــت تیــم 
یــد خیلــی زود  نرمــال نیســت و با
خودمــان را جمــع و جــور کنیــم چــون 
ز گرفتــن در نیم فصــل دوم  متیــا ا
ســخت تر اســت. در ایــن ســال ها کــه 
در ذوب  آهــن حضــور داشــتم غیــر از دو 
ســه فصــل همیشــه در بیــن مدعیــان 
قهرمانــی قــرار داشــتیم و حتــی بــه 
فینــال آســیا هــم رســیدیم و در چنــد 
دوره قهرمــان جــام حذفــی شــدیم، ولــی 
ــه  الان از آن شــرایط دور هســتیم. نکت

مثبــت در مــورد ذوب آهــن ایــن اســت 
کــه آقــای احســانی به عنــوان مدیرعامل 
باشــگاه بخوبــی از مجموعــه حمایــت 
می کنــد. او از بدنــه ذوب آهــن اســت 
و خــودش ورزشــکار بــوده اســت. مــا 
امیدواریــم کــه بتوانیــم بــا حمایــت 
مســئولان هــر چــه زودتر شــرایط خوبی 
پیــدا کنیــم. مــا بایــد از لحــاظ بودجــه 
خیلــی قوی تــر از گذشــته باشــیم، 
چــون می بینیــم کــه تیم هــای لیــگ 
برتــری در جــذب بازیکنــان چگونــه 
بــا یکدیگــر رقابــت دارنــد، ولــی مــا بــا 
ایــن بودجــه نمی توانیــم بــا آنهــا رقابــت 

کنیــم. شــما دیدیــد کــه در ســال های 
گذشــته بازیکنــان بــزرگ و سرشناســی 
از ذوب آهــن جــدا شــدند. امیــدوارم 
در فصــل آینــده و در بحــث تعییــن 
بودجــه یــک تغییــر اساســی صــورت 
بگیــرد تــا ذوب آهــن دوبــاره بتوانــد در 
ــی بجنگــد.  ــرای قهرمان ــران ب ــال ای فوتب
ایــن درســت اســت کــه در یــک مســیر 
ــد  ــی همــه بای ــم، ول ســخت قــرار گرفتی
بــه یکدیگــر کمــک کنیــم تــا بتوانیــم 
دوبــاره نتایــج خوبــی بگیریــم و مســأله 
مهــم ایــن اســت کــه بازیکنــان هــم از 
لحــاظ  ذهنــی و تمرکــز در موقعیــت 

خوبــی قــرار بگیرنــد تــا در بــازی بعــد بــا 
شکســت دادن مــس رفســنجان در 

شــرایط خوبــی قــرار بگیریــم.«
حدادی فــر در واکنــش بــه شــعار هایی 
کــه برخــی از هــواداران ذوب آهــن علیــه 
ــد  ــازی گذشــته دادن ــار در ب مهــدی تارت
ایــن طــور می گویــد: » ایــن درســت 
اســت کــه در گذشــته اختلاف هایــی 
بیــن مــن و آقــای تارتــار وجــود داشــت، 
ولــی حرف هایــی کــه توســط برخــی از 
هــواداران در مــورد ایشــان زده شــد را 
قبول ندارم و من به سلامت مجموعه 

کادر فنــی ذوب آهــن ایمــان دارم.«

بعد از شکست پرسپولیس مقابل 
فولاد و بخصوص اعتراض این باشگاه 
به عملکرد داور بازی حالا به خودی 
لومینیوم  خود حساسیت بازی با آ
اراک دو چندان شده است. البته 
اراکی ها هم نسبت به داوری بازی 
تیم شان مقابل صنعت نفت معترض 
هستند. آنها در شرایطی موفق شدند 
به پیروزی پرُ گل سه بر یک در دیدار 
اخیرش مقابل صنعت نفت دست 
پیدا کنند که تک گل آبادانی ها در 
شرایط هند و ضربه میثم تهی دست 

با دست به ثمر رسید و همین مسأله 
به شدت مورد اعتراض اراکی ها بود. 
باشگاه آلومینیوم اراک علاوه بر اینکه 
نسبت به اعلام پنالتی صنعت نفت و 
بویژه صحنه گل این تیم به خاطر عدم 
گرفتن خطای هند معترض بود که 
طی دو دیدار پیش از آن هم نسبت به 
داوری ها گلایه داشت. آنها در دو، سه 
هفته اخیر با انتشار تصاویری که البته 
اشتباهات به تأیید کارشناسان داوری 
هم رسید، اعتقاد داشتند تک گل 
برتری فولاد خوزستان مقابل این تیم 
در موقعیت آفساید به ثمر رسیده و 
همچنین پنالتی منجر به یک امتیاز 
تیم هوادار هم نادرست و بیرون از 
محوطه جریمه بوده و داوران دچار 

اشتباه شده اند. تکرار این اتفاقات و 
مردود نشدن گل صنعت نفت که با 
دست زده شد، کاری کرده تا مسئولان 
باشگاه آلومینیوم اراک طی مکاتبه و 
تماس با مدیران مربوطه به سازمان 
لیگ و فدراسیون فوتبال، نگرانی خود 
را از دیدار حساس پیش رو در هفته 
هجدهم لیگ برتر مقابل پرسپولیس 

اعلام کنند. 
اما از آن طرف هم قرمزهای پایتخت 
انتظار دارند که در بازی با آلومینیوم 
شاهد اشتباهات تکراری داوران 
نباشند. همین درخواست باعث 
نگرانی شاگردان مهدی رحمتی شده 
است. آنها از روز پیش مصاحبه هایی 
را در این خصوص داشته و انتظار 

رند.  ا د بدون دردسری  وت  قضا
وحید محمدزاده مدافع تیم فوتبال 
لومینیوم اراک می گوید: »بدون  آ
شک پرسپولیس یکی از بهترین و 
باکیفیت ترین تیم های ایران در چند 
سال گذشته بوده است. قطعاً بازی 
سختی در پیش خواهیم داشت. 
آنها بعد از شکست در بازی قبلی 
می خواهند در ورزشگاه آزادی و مقابل 
هواداران شان سه امتیاز را بگیرند 
و این کار ما را سخت می کند، ولی 
آلومینیوم اراک نشان داده است که 
همیشه مقابل تیم های بزرگ نمایش 
خوبی دارد. ما به تهران می آییم تا 
بتوانیم برابر پرسپولیس امتیاز بگیریم 
و فقط امیدوارم با توجه به اینکه 

پرسپولیسی ها در بازی قبلی از لحاظ 
داوری ضرر کردند، داور بازی ما با 
پرسپولیس تحت تأثیر اتفاقات دیدار 
با فولاد قرار نگیرد. تمام هدف ما این 
است که در این بازی فوتبال خوبی را 
به نمایش گذاشته و از حریف امتیاز 

بگیریم.«
به احتمال بسیار زیاد تا روز بازی 
مصاحبه هایی از این دست را شاهد 
خواهیم بود. شاید اراکی ها حق دارند 
که نگران باشند یا حتی پرسپولیسی ها، 
اما بدون شک ادامه این شرایط 
ور بازی )هر کسی  ر را برای دا کا
باشد( خیلی سخت می کند و تمام 
 سوت ها و تصمیماتش را زیر ذره بین 

خواهد برد.

بازیکنان آلومینیوم اراک نگران داور بازی با پرسپولیس

جبران پنالتی نگرفته مقابل فولاد

 zسوژه

محسن ذاکری
روزنامه نگار


